
中文校名：北达科他大学 

英文校名：University of North Dakota-Grand Forks 

网址：www.und.nodak.edu 

学校介绍： 

创办于 1883 年的北达科他大学(University of North 

Dakota-Grand Forks)简称 UND，位于北达科他州和明尼苏达州的交界处格蓝福克(Grand 

Forks)，历史久远，为北达科他州内最好的公立大学。UND 的专业学院分门别类，主要学

院为护理学院(The College of Nursing)、医学健康科学学院(The School of Medicine and 

Health Sciences)、人文与科学学院(The College of Arts and Sciences)、法律学院(The 

School of Law)等等，提供了约 150 种以上不同专业领域的课程，供学生选修。 

UDN 位于美国中西部，其生活形态是非常典型的美国乡村生活，以农业为主，主要种植的

农作物为小麦，另外有石油、煤炭业和制造业等。北达科他州的天气四季分明，变化极大，

但空气十分的清新，夏天的平均温度为 19-25 度左右，随时可见一望无际的大草原景象，

不是可见到许多当地的野生动物，十分壮观。冬天的平均温度为零下 16-零下 10 度左右，

会下雪，甚至于严寒。 

   而格蓝福克是一个拥有居民约 50,000 人左右的典型大学城，居住在这里的居民，多半

是教职员及学生等，学术气息浓厚，环境幽雅，拥有许多天然资源及休闲设施。在北达科他

大学学习知识是一个不错的选择，没有加州的喧嚣、没有纽约的忙碌，在宁静之余沉淀自己，

接受大自然的洗涤，更能专心在课业上念书。而且其学费低廉，因此也是许多国际学生选择

的要素之一。 

美国大学表现评估中心大学排名 175；《华盛顿月刊》

美国大学排名 117。 

项目介绍：该校为我校管理学院中外合作办学项目合作方。

为进一步拓展两校合作，经两校协议，建立交换生及访问学

生合作关系。交换生对象包括 MBA、本科生，学费互免，学

分认可。访问学生在 UND 学习一学期至一学年，学分认可，学费以美国州内学生标准

缴纳。 

项目途径：校际交流 

项目类型：交换学生项目、访问学生项目 

项目对象：本科，MBA 

项目期限：一学期至一学年 

人数/学年：交换生 1 人，访问生不限。 

 

下列信息来自 UND： 

Attached are partner university (in-state tuition) exchange application materials for 

undergraduate students for one academic year. We have been receiving undergraduate 

students on partner university exchange for a few years now. Most of them are able to take 

http://baike.baidu.com/view/190084.htm
http://baike.baidu.com/view/5763.htm
http://baike.baidu.com/albums/2969017/2969017.html#0$f99dcf002d93d552728b65d2


courses with all of our departments EXCEPT medical school (nursing) and law school. 

Schedule of classes for fall semester 2012 has not been posted yet, however, students can 

get an idea of classes being offered 

at http://und.edu/academics/registrar/schedule-of-courses.cfm 

  

Since we have not received any graduate partner university exchange students as of today 

and due to a number of specific requirements by UND Graduate School, I would like to ask 

you to send me a list of possible courses that potential graduate exchange students are 

looking to take. I would need to work with the departments and Graduate School prior to 

proceeding to students’ admission. 

  

Here are the answers to the rest of your questions: 

  

A.      Please refer to the above written information; 

B.      Students obtain their transcripts upon completion of one semester or academic year. 

For transcript information, please 

seehttp://und.edu/academics/registrar/transcript-request.cfm 

C.      Housing options and information on Residence Halls can be found 

at http://und.edu/student-life/housing/ &http://und.edu/student-life/housing/residence-ha

lls/index.cfm 

D.      Academic Calendar is found 

at http://und.edu/academics/registrar/_files/docs/calendars/und-academic-calendar-2011-

2013.pdfAlso please see a scanned copy. 

E.       We are currently working on updating our promotional exchange materials. I suggest 

that students explore information about our University through our website 

at http://und.edu/discover/ 

  

Please also refer students to US Department of State requirements regarding exchange 

visitor program at  http://exchanges.state.gov/jexchanges/docs/welcome_broch2008.pdf 

 

联络人： 

Tatjyana  Richards 

Office Manager & Incoming Exchange Student Coordinator 

International Centre 

2908 University Ave. 

Grand Forks, ND 58202-7109 

United States of America 

phone 001.701.777.6438 
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fax 001.701.777.4773 

tatjyana.richards@email.und.edu 
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